
מיזם השאלה בין ספרייתית , יום חמישי,  –סיכום ישיבת ועדת ההיגוי 
25.7.2024    

 

  השתתפו:

 

 שרון לנגא (האוניברסיטה העברית) 

 שלם (האוניברסיטה הפתוחה) -אורלי ניסן

 לין פורת (אוניברסיטת חיפה) 

 שר (מלמ"ד) - סיגל להב

 נעמה שפטלוביץ (אוניברסיטת תל אביב)  

   )שלומית פרי (אוניברסיטת תל אביב

 

של המיזם, במטרה לוודא לקראת  ועדת ההיגוי התכנסה לבדיקת מעקב תקציבית 

היכולת התקציבית של המיזם לשלם את ראפיד (במלואו או   את  2025שנת 

 במרבית מהסכום) מתקציב המיזם.  

האיכותי של ראפיד   אנו רואות ערך מקצועי ושירותי גבוה בהנגשת השירות 

    . 2025בעלויות המיזם בשנת   ףלמשתמשי הספריות, וחושבות שיהיה נכון לתעד

 

  שהוחלטו: ההחלטות 

 

אחת בכל אחד מהקמפוסים תוגדר נקודה   -  צמצום עלויות המשלוחים הפיסיים . 1
 שאליה יגיעו המשלוחים הנכנסים וממנה יצאו המשלוחים היוצאים.  

 ניתן להוציא משלוחים מקסימום פעמיים בשבוע   -בנוסף 

משלוח שיש בו רק ספר אחד שחוזר לספריית האם ואינו מוזמן, ימתין                   

 למשלוח הבא  

לין תעביר הנחיות  , 2024 החל מתחילת אוגוסט –ביצוע בפועל                   

   לצוותים

תקציב המיזם יוחזר להיות כפי שהוגדר ואושר ע"י המנכ"לים  - תקציב המיזם . 2

  ₪  350,000 –בתחילת המיזם 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 


